
ZÁPISNICA č.1 

zo zasadnutia Študentského parlamentu na SSOŠP Senica, 

ktoré sa konalo 21.9.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Koordinátor rady: Ing. Monika Kováčová 

Program zasadnutia: 

1. Úvod a slávnostné privítanie členov 

2. Štatút žiackeho parlamentu 

3. Privítanie zástupcov prvých ročníkov do študentského parlamentu 

4. Voľba predsedu, podpredsedu a pokladníka študentského parlamentu 

5.  Stanovenie termínu stretávania  

6. Fotenie členov parlamentu 

7. Vytvorenie spoločnej skupiny všetkých členov parlamentu  

8. Spravovanie Instragramu školy 

9. Vytvorenie loga, nástenky a miestnosti pre parlament 

10. Kontrola požiadaviek a pripomienok študentov z predchádzajúcich stretnutí 

11. Schválenie plánu práce na školský rok 2023/2024 

12. Plánované akcie na mesiac september-október 

13. Návrhy a pripomienky študentov 

14. Diskusia 

Zápisnica: 

1. Úvod a slávnostné privítanie členov 

Koordinátor študentského parlamentu privítal členov rady, ktorí ako zástupcovia tried, boli zvolení 

hlasovaním vo svojich triedach v priebehu septembra 2023. 

2. Štatút žiackeho parlamentu 

Rada prerokovala štatút a jednohlasne schválila štatút ŠP na šk. rok 2023/2024. 

3. Privítanie zástupcov prvých ročníkov do študentského parlamentu 

Koordinátor študentského parlamentu spolu s predsedkyňou  privítali nových členov prváckych tried 

v študentskom parlamente a oboznámili ich s ich právami a povinnosťami. 

4. Voľba predsedu, podpredsedu a pokladníka študentského parlamentu 

Rada tajným hlasovaním jednoznačne rozhodla, že predsedom rady na rok 2023/2024 sa stáva Natália 

Filípková z triedy 2.A.  



Rada tajným hlasovaním jednoznačne rozhodla, že podpredsedom rady na rok 2023/2024  sa stáva 

Marko Juraj Štec z triedy 2.B. 

Rada verejným hlasovaním jednoznačne rozhodla, že pokladníkom rady na rok 2023/2024 sa stáva 

Joachim Štefanovič z triedy 3.B. Jeho úlohou bude zostaviť pokladničnú knihu, kde sa budú evidovať 

príjmy a výdavky vyplývajúce z činnosti parlamentu a bude zodpovedný za ich úschovu. 1x za ¼ roka 

bude predkladať ŠR Správu o financovaní a stave účtu.  

Členovia parlamentu boli informovaní, aby pri každej akcii, ktorú budú organizovať predkladali 

pokladničné bloky na ich evidovanie a následné po dohode s vedením školy im boli preplatené.   

Novozvolené vedenie za študentov dostalo slovo a predstavilo svoje predstavy a plány ako budú viesť 

študentský parlament. 

5.  Stanovenie termínu stretávania  

Členovia parlamentu sa dohodli, že ich stretnutia budú pravidelné každý druhý týždeň vo štvrtok 6. 

vyučovaciu hodinu (poprípade až 7 vyučovaciu hodinu), to zn., že najbližšie zasadnutie bude 

5.10.2023. 

6. Fotenie členov parlamentu 

Členovia parlamentu sa dohodli, že sa jednotlivo odfotia, aby ich koordinátorka mohla zverejniť na 

stránke školy a na nástenku v priestoroch hlavnej budovy školy. Úlohou zostáva spraviť spoločnú 

skupinoúu fotografiu členov študentského parlamentu v najbližšom možnom termíne. 

Vytvorenie nástenky budú mať na starosti Natália Filípková a Marko Juraj Štec. 

7. Vytvorenie spoločnej skupiny všetkých členov parlamentu  

Členovia parlamentu sa dohodli na vytvorenie spoločnej online skupiny, ktorú zriadi Natália Filípková 

a Laura Bulganová. Zároveň majú za úlohu pridať do nej všetkých členov parlamentu. 

8. Spravovanie Instragramu školy 

Členovia rady sa dohodli, že  Instagram školy bude spravovať Adam Trávniček z 3.B a Tobias 

Hanzalík z 1.B, kde budú uverejňovať akcie študentského parlamentu.  

9. Vytvorenie loga, nástenky a miestnosti pre parlament 

Členovia rady sa dohodli, že si vytvoria vlastné logo, nástenku a vlastnú miestnosť, kde sa budú môcť 

spoločne stretávať. Nový priestor si spoločne pripravia pre svoje potreby. Vytvorenie loga dostal za 

úloha Marko J. Štec , vytvorenie nástenky s fotkami a akciami študentského parlamentu bude mať na 

starosti Natália Filípková. Ďalšie stretnutie, ktoré bude parlament mať, sa uskutoční už v novej triede 

bývalej 2.A.  

10. Kontrola požiadaviek a pripomienok študentov z predchádzajúcich stretnutí 

Členovia rady sa dotazovali,  či sa škola zapojí do programu Erasmus a Dofe. Či sa na v bufete bude 

môcť zriadiť terminál v bufete a či by bolo možné mať na škole psychologičku. 

11. Schválenie plánu práce na školský rok 2023/2024 

Členovia parlamentu si odsúhlasili Plán činností na školský rok 2023/2024 : 

Návrh plánu činností na školský rok 2023/2024: 

September: 

 Pomoc pri organizácii Bielej pastelky a Upracme Slovensko 



Október: 

 Pomoc pri organizovaní Študentskej kvapky krvi 

 Pomoc pri organizovaní Burze informácii 

 Nástenku s odkazmi 

 Halloween 

 Súťaž v kreslení tekvíc 

 Súťaž o najoriginalnejšie masky  

November: 

 Tématický  deň (farby, masky, pyžamo) 

December: 

 Pomoc pri organizovaní  Mikuláša 

 Zorganizovať Vianočné trhy, súťaž o najkrajší vianočnú výzdobu 

 Zorganizovať zbierku vianočné dary pre dôchodcov  

Január:  

 Kino deň/večer spolu s aktivitami pre žiakov napr. opekačka, súťaže  

Február: 

 Zorganizovať Valentínska kvapka krvi, Valentínska pošta (schránka, nástenka, hudba) 

 Pomoc pri organizovaní DOD 

Marec:  

 Predaj narcisov k Dňu narcisov 

 Hodina deťom 

Apríl: 

 Pomoc pri organizovaní veľkonočných trhov, súťaž veľkonočná výzdoba tried, 

 Pomoc pri organizovaní  Dňa učiteľov 

 Blšie trhy 

Máj: 

 Výlet pre členov parlamentu 

 volejbalový turnaj žiakov 

Jún: 

 Zahraničný výlet 

 Zorganizovať školskú turistickú akciu 

 Športový deň 

 

12. Plánované akcie na mesiac september - október 

21.-22.9.2023 sa plánuje študentský parlamentu zapojiť do zbierky Biela pastelka. 

3.10.2023 sa plánujú zapojiť do projektu Upracme Slovensko, kde sa zapoja do upratovania Mesta 

Senica. 

13. Návrhy a pripomienky 

Členovia parlamentu navrhli, či by bolo možné vytvoriť v jednotlivých triedach miesto na zbieranie 

triedeného odpadu ako plastové fľaše a plechovky, ktoré sú zálohované. Bola by to dobrá forma na 

podporu rozpočtu študentského parlamentu, ktorý by použili pri organizovaní akcií pre študentov 

školy. Mohli by to byť jednoduché odpadkové koše, kde by žiaci mohli tento odpad umiestňovať.  

Ďalším návrhom bolo vytvorenie malej ročenky či už len pre štvrtákov alebo za celú školu daný rok. 

Bola by to pekná pamiatka, ktorá by bola uložená v škole alebo odovzdaná žiakom. 



Členovia parlamentu prejavili záujem o zahraničné výlety pre žiakov. Navrhovali, aby sa uverejnili 

možnosti zájazdov čo najskôr, aby sa žiaci mohli na to pripraviť. Úlohou pre parlament je zistiť 

záujem žiakov. 

14. Diskusia 

Z diskusie vyplynulo, že by sa mohol obnoviť na škole rozhlas na spríjemnenie prestávok púšťaním 

hudby. Členovia parlamentu navrhli na túto činnosť Joachima Štefanoviča z 3.B, ktorý s tým súhlasil.  

 

Členovia rady budú o výsledkoch zasadnutia informovať študentov vo svojich triedach resp. aj mimo 

nich.  

Členovia rady v priebehu mesiaca zozbierajú prípadné návrhy a pripomienky študentov našej školy, 

ktoré budú na najbližšom zasadnutí prerokované a zaslané vedeniu školy na vyjadrenie. 

 

V Senici, 21.9.2023 

                                                                                              Ing. Monika Kováčová 

                                                                                        Koordinár študentského parlamentu 


